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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kivizsgálja-e az ügyészség végre az ÉMI-telek 
értékesítését, azután, hogy Lázár János is korruptnak ítélte azt? " 

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr!

Lázár János korábbi miniszterelnökséget vezető miniszter úr október 19-én megjelent Válaszonline-
nak  adott  interjújában  így  nyilatkozott  a  Miniszterelnökség  tulajdonában  lévő  ÉMI-telek
értékesítésével kapcsolatban.

„Egy ember,  akit  kineveztünk  oda  igazgatónak,  visszaélt  a  közbizalommal  és  meg  is  lopta  az
államot. Ezen nem tompított,  hogy kirúgtam őket és az sem, hogy az adásvétel megkötése után
félmilliárd forinttal még megemeltük a vételárat. Utólag. Nagyon durva, valódi korrupciós ügy volt
az.”

Tisztelt Legfőbb ügyész Úr!

Több kérdés is felmerül az ügy kapcsán.

Miért  szüntették  meg  a  korábbi  nyomozást?  Milyen  nyomozati  cselekményeket  végeztek  a
megszüntetés előtt? Miért nem hallgattak ki senkit az ügyben? Miért nem hallgatták ki Lázár Jánost
tanúként?

A Lehet Más a Politika újbudai önkormányzati  képviselője,  Kreitler-Sas Máté feljelentést  tett  a
telek értékesítésével kapcsolatban, október 25-én.

A mostani  feljelentés  után  tervezik-e  ismét  elrendelni  a  nyomozást?  A mostani  feljelentés  után
terveznek-e  kihallgatásokat?  A  mostani  feljelentésünk  nyomán  tervezik-e  meghallgatni  Lázár
Jánost? 

Válaszában bízva.



Budapest, 2020. október 28.

Üdvözlettel,

Csárdi Antal

országgyűlési képviselő, LMP
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